
Zápisnica 
z výborovej schôdze prijímateľov sociálnej služby 

ZSS Hriňovčan konanej dňa 10.9.2024 
Program : 

1. Otvorenie  

2. Oboznámenie členov výboru s výletom do Hriňovej 

3. Informatívna správa „Rady prijímateľov sociálnej služby“ 

4. Diskusia 

5. Záver 

 

Bod č. 1. Otvorenie  

     Výborovú schôdzu otvorila predsedníčka výboru pani Murínová Emília. Privítala členov 

výboru, VSZú Mgr. Evu Krpelánovú, sociálne pracovníčky Mgr. Melicherovú, Mgr. 

Očenášovú, Mgr. Zuzanu Beraxovú, Mgr. Ivetu Marcinekovú. Všetkých oboznámila 

s programom dnešnej výborovej schôdze.  

 

Bod č. 2. Oboznámenie členov výboru s výletom do Hriňovej 

     VSZú oboznámila členov výboru s programom výletu do Hriňovej. O 7.00 hodine majú 

prijímatelia sociálnej služby (ďalej len prijímateľ) raňajky, 7.30 hodine odchod autobusu spred 

ZSS Hriňovčan do Hriňovej ku kostolu, kde o 8.00 hodine začína sv. omša. Po omši v prípade 

dobrého počasia je plánované posedenie na námestí v zmrzlinárni a nákupy v nákupnom 

stredisku „Plecháč“ a u poliaka. V prípade zlého počasia pôjdu prijímatelia po omši do cukrárne 

Pohoda. Prepravu bude zabezpečovať  Krnáč preprava s.r.o. Hriňová. Ďalej oboznámila členov, 

že počas jesene sú podľa návrhov prijímateľov naplánované ďalšie výlety do obcí Divín 

a Hronsek. 

 

Bod č. 3. Informatívna správa „Rady prijímateľov sociálnej služby“ 

      Predsedníčka výboru pani Murínová Emília odovzdala slovo členovi výboru, pánovi Ing. 

Fuľajtárovi, ktorý informoval, že v uplynulom období neboli zistené, ani zaznamenané žiadne 

podnety týkajúce sa porušenia ľudských práv, slobôd a diskriminácie prijímateľov ZSS 

Hriňovčan.  

      Po prehliadnutí všetkých skriniek na pripomienky boli nájdené 3 x vyplnené anonymné 

dotazníky spokojnosti rodinných príslušníkov a iných osôb prijímateľa ZSS Hriňovčan. Vo 

všetkých bolo hodnotenie – spokojný, návrhy, pripomienky žiadne. V schránke bol vhodený 1 

anonymný lístok, kde bola uvedená nespokojnosť so stravou. 

 

Bod č. 4. Diskusia 

     Do diskusie sa prihlásila VSZú Mgr. Krpelánová, ktorá požiadala členov výboru aby 

pripomínali fajčiarom, že fajčenie je dovolené len vo vyhradených priestoroch na to určených 

a označených. V ostatných priestoroch ZSS Hriňovčan nie je fajčenie dovolené. Priestor na 

fajčenie je na balkónoch, terase, na malých chodbách  medzi balkónmi a chodbami, kde je 

potrebné za sebou dvere zatvoriť a vetrať smerom vonku, nie do  vnútra.  

      Prijímateľ pán Růžek požiadal o prekontrolovanie kohútikov na nádobách s čajom, pretože 

čaj tečie veľmi pomaly. Pani Priadková odpovedala, že po výborovej schôdzi pôjde 

prekontrolovať  a prípadnú závadu obratom odstrániť. Ďalej požiadala prijímateľov, ak nie sú 

spokojní s podávaným ovocím ku strave, je potrebné obratom ovocie si vymeniť u kuchárok 

alebo opatrovateliek. 



      V závere diskusie pani VSZú Mgr. Krpelánová poprosila, aby sme medzi sebou vytvárali 

dobré vzťahy, boli k sebe ústretoví, ohľaduplní, slušní, tolerantní a navzájom sa rešpektovali. 

       

Bod č. 5. Záver 

     Výborovú schôdzu ukončila pani Murínová a poďakovala všetkým za účasť.  

 

 

            

 ...................................................  

V Hriňovej dňa 10.9.2024                                        Zapísala: Vlasta NOSÁĽOVÁ                                                                                                                         
 


